
 
 
 

Referat af bestyrelsesmøde 8. maj 2023 

Til stede: Anette, Kristian, Kim, Mathias og Josefine 

1. Fjernvarme 
På Vestforbrændings hjemmeside står, at de først kan give endelig besked senest i 3. h´kvartal af 
2023 – Der skal være indgået kontrakter. Så vi venter i spænding. 
 

2. Fremtidige passwords og adgange til E-boks, bank mv. 
Formanden og kassereren laver et gensidigt sikkerhedssystem, så passwords og adgange til bank 
og e-boks ikke kun er for en enkelt i bestyrelsen. 
 

3. Formanden stopper 
Josefine ønsker at træde af som formand – dog først ved næste generalforsamling. Efter at være 
blevet formand i begyndelsen af 2009 har jeg nu udtjent min værnepligt og man skal stoppe 
mens legen er god. Josefine kan dog fortsætte som menigt medlem af bestyrelsen om nødvendigt 
for en ordentlig overdragelse. 
Er der nogen i foreningen med en formand i maven må du meget gerne henvende dig til 
bestyrelsen. 
 

4. El-kapaciteten 
Bestyrelsen har tidligere haft el-kapaciteten op og vende. Nogle beboere har allerede fået lavet 
egne ladestandere, og vi skal nok regne med, at flere følger efter i fremtiden. 
El-selskabet vil ikke oplyse om noget, så nu vil Mathias finde en kvalificeret person til finde ud af 
det. 
 

5. Næste møde 
Efter sommerferien – formanden indkalder. 

 
 
 
 
 
 
 
V/Formanden: Josefine Bican, Ly 17 


